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 Nr. 7033  / 22.01.2024 
  

PROCES  VERBAL 

 
Încheiat astăzi, 22.01.2024, în ședința ordinară a Consiliului Local Bărcăneşti, judeţul Prahova, 

convocată prin Dispoziţia nr. 15/16.01.2024  a Primarului comunei Bărcăneşti, judeţul Prahova.  

           Secretarul general al comunei face apelul nominal al consilierilor locali prezenți la sedință  si 

constată că sunt prezenți fizic 11 consilieri din 15 și 4 consilieri prezenți on line prin utilizarea mijloacelor 

electronice Google Meet (domnii: Dobre Liviu, Ionescu Dan, Tronaru Mădălin - Bogdan și Gașpar Iulian),  

ședința având cvorumul stabilit de lege. 

           La lucrările şedinţei participă d-na Dumitru Carmen - Mihaela inspector , persoana care exercită 

atribuții de secretar general al comunei, dl. Dima Gheorghe - primarul  comunei Bărcănești și doi cetățenii 

ai comunei : dl. Chiriac Marius și dl. Sandu Marius. 

           Președintele de ședință, doamnul consilier Gheorghe – Daniel Apostol, arată că sunt întrunite 

condițiile  prevazute de Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare, ședința se desfășoară legal, fiind prezenți  majoritatea consilierii 

locali în funcție.  

Proiectul ordinei de zi, stabilit prin Dispoziţia primarului de convocare nr. 15 din 16.01.2024, 

transmis prin e-mail consilierilor locali, prin adresa nr. 711 din 16.01.2024, adus la cunoștință publică prin 

afișare pe site-ul instituției și la sediul acesteia, este următorul: 

1. Proces verbal al ședinței extraordinare cu convocare de îndată   a Consiliului Local al comunei 

 Bărcănești din 08.01.2024. 

2. Proiect de hotărăre nr. 03 din 08.01.2024 privind analiza  stadiului  de înscriere a datelor  în  

registrul agricol  pentru anul 2023 şi stabilirea  masurilor  pentru eficientizarea acestei activităţi – initiator 

primar; 

3. Proiect de hotărâre nr. 04 din 10.01.2024 privind aprobarea efectuării concediului de odihnă 

 restant, aferent anului 2023, de către Primarul și Viceprimarul Comunei Bărcăneşti, judeţul Prahova, în 

cursului anului 2024 – initiator primar; 

4. Proiect de hotărâre nr. 05 din 12.01.2024 privind majorarea salariilor de bază pentru  

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Primarului comunei 

Bărcăneşti, judetul Prahova – initiator primar; 

5. Proiect de hotărâre nr. 06 din 12.01.2024 privind  aprobarea acordării normei de hrană  

personalului din cadrul Compartimentului Poliţie locală din aparatul de specialitate al Primarului comunei 

Bărcăneşti , judeţul Prahova, în anul 2024 – initiator primar; 

6. Raport privind situația gestionării bunurilor comunei Bărcănești pe anul 2023; 

7. Proces – verbal final inventar 2023; 

8. Probleme curente, întrebări , interpelări. 

D-na Dumitru Carmen aduce la cunoștința membrilor consiliului local că proiectele de hotărâri 

înscrise în proiectul ordinei de zi au obținut avize favorabile de la comisiile de specialitate nominalizate. 

 Înainte de supunerea la vot a ordinei de zi, domnul președinte de ședintă, Gheorghe-Daniel Apostol, 

propune suplimentarea ordinei de zi cu incă un proiect de hotărâre, și anume P.H.C.L. 7 din 22.01.2024 

privind  aprobarea transformării unei funcții publice de execuție din organigrama și statul de funcții ale 

aparatului de specialitate al primarului comunei Bărcănești, județul Prahova. Propunere care supusă la vot 

este aprobată cu unanimitate de voturi. 

     Supus votului, proiectul ordinei de zi este aprobat cu  unanimitate de voturi. 
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1.      Președintele de ședință, domnul Gheorghe – Daniel Apostol, anunţă trecerea la primul punct 

de pe ordinea de zi : Proces verbal al ședinței extraordinare cu convocare de îndată   a Consiliului Local al 

comunei Bărcănești din 08.01.2024. 

 .Procesul-verbal a fost transmis membrilor consiliului local în format electronic, anterior ședinței de 

consiliu pentru luare la cunoștință. 

  Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, președintele de ședință  supune votului membrilor consiliului 

local  procesul-verbal în forma redactată iniţial,  fiind aprobat  cu 15 voturi “pentru” . 

            Următorul punct al ordinei de zi este : P.H.C.L. nr. 3 din 08.01.2024 privind analiza  stadiului  de 

înscriere a datelor  în registrul agricol  pentru anul 2023 şi stabilirea  masurilor  pentru eficientizarea 

acestei activităţi - inițiator dl. Primar 

           Președintele de ședință invită membrii consiliului local să  se înscrie la cuvânt. 

          Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune votului proiectul de hotărâre în 

forma propusă de initiator : 

          Cine este pentru ?        15 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?              0 voturi.  

Astfel este adoptată Hotărârea nr. 3, cu respectarea prevederilor art. 139 alin. (1)  din Ordonanța de 

urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

           Președintele de ședință trece la punctul trei al ordinei de zi : P.H.C.L. nr. 4 din 10.01.2024 privind 

aprobarea efectuării concediului de odihnă restant, aferent anului 2023, de către Primarul și Viceprimarul 

Comunei Bărcăneşti, judeţul Prahova, în cursului anului 2024 - inițiator.dl.Primar 

             Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune votului proiectul de hotărâre în 

forma propusă de initiator : 

          Cine este pentru ?        15 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?              0 voturi.  

Astfel este adoptată Hotărârea nr. 4, cu respectarea prevederilor art. 139 alin. (1)  din Ordonanța de 

urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

             Al patrulea punct al ordinei de zi este P.H.C.L. nr. 05 din 12.01.2024 privind majorarea salariilor de 

bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 

comunei Bărcăneşti, judetul Prahova – initiator primar; 

            Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune votului proiectul de hotărâre în 

forma propusă de initiator : 

          Cine este pentru ?        15 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?              0 voturi.  

Astfel este adoptată Hotărârea nr. 5, cu respectarea prevederilor art. 139 alin. (1)  din Ordonanța de 

urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

          Următorul punct al ordinei de zi este : P.H.C.L. 06 din 12.01.2024 privind  aprobarea acordării 

normei de hrană personalului din cadrul Compartimentului Poliţie locală din aparatul de specialitate al 

Primarului comunei Bărcăneşti , judeţul Prahova, în anul 2024 – initiator primar; 

Președintele de ședință invită membrii consiliului să se înscrie la cuvânt. Se înscrie domnul 

consilier Velici Ion. Acesta spune că este o nedreptate să acordăm norma de hrană doar două luni cum este 

propus în proiectul de hotărâre, așa a fost stabilit și anul trecut, dar a fost comisă o încălcare a legii pe care 

anul acesta nu mai trebuie să o facem. Dacă legiuitorul a considerat că și Poliția Locală are dreptul la 

această normă însemană că așa a și dorit, nu le-o putem lua pe considerentul că anumiți functionari publici 

nu doresc, cine nu-i convine să vină să se angajeze la Poliția Locală, să facă serviciu de noapte să vadă cum 
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este. De asemenea nu s-a adus niciodată în discuție in Consiliul Local faptul că vreun polițist local nu și-a 

îndeplinit atribuțiile corespunzător, nu s-a aplicat nici o sancțiune. Prin aceasta facem să-i dezavantajăm la 

punctajul de pensie. 

Ia cuvântul și domnul președinte Gheorghe – Daniel Apostol care aduce la cunoștiință veniturile 

nete ale polițiștilor locali dacă sunt incluse atât sporul de noapte, cât și indemnizația de hrană, venituri ce 

depășesc venitul net al viceprimarului, mai precizează că sunt comune care nu acordă deloc normă de hrană 

polițiștilor locali, iar alte comune acordă pentru 4 luni. Tot domnul președinte spune că, norma de hrană nu 

se adaugă la veniturile ce sunt luate ăn calcul pentru punctul de pensie. 

Doamna consilier local Badea Niculina propune în această situație  ca norma de hrană să se acorde 

pentru 4 luni, la fel ca și anul trecut. 

Deoarece nu mai sunt înscrieri la cuvânt, domnul președinte supune la vot fiecare propunere în 

parte. 

Astfel pentru propunerea domnului consilier local Velici Ion ca norma de hrană să se acorde pentru 

tot anul: 

       Cine este pentru ?        1 vot (domnul Velici Ion); 

       Cine este împotriva?    1  vot împotrivă (domnul Gașpar Iulian); 

       Cine se abţine ?            13  voturi  . 

 Pentru propunerea doamnei consilier Badea Niculina , ca norma de hrană să se acorde pentru 4 luni: 

      Cine este pentru ?        12 voturi;  

      Cine este împotriva?    2  voturi împotrivă (domnul Velici Ion și Gașpar Iulian); 

      Cine se abţine ?            1 vot ( domnul Ionescu Dan). 

 Având în vedere această situație proiectul de hotărâre nu este adoptat în forma propusă de initiator 

cu acordarea normei de hrană pentru două luni, ci cu acordarea normei de hrană pentru patru luni. 

 Astfel este adoptată Hotărârea nr. 6 , cu respectarea prevederilor art. 139  alin. (1) din Ordonanța de 

urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

Următorul punct al ordinei de zi este P.H.C.L. 7 din 22.01.2024 privind  aprobarea transformării 

unei funcții publice de execuție din organigrama și statul de funcții ale aparatului de specialitate al 

primarului comunei Bărcănești, județul Prahova 

            Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, președintele de ședință supune votului proiectul de hotărâre în 

forma propusă de initiator  : 

          Cine este pentru ?        15 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?             0 voturi  .  

          Astfel este adoptată Hotărârea nr. 7, cu respectarea prevederilor art. 139  alin. (1) din Ordonanța de 

urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

 Următorul punct al ordinei de zi este Raport privind situația gestionării bunurilor comunei 

Bărcănești pe anul 2023. Domnul președinte de ședință invită domnii consilieri să se înscrie la cuvânt dacă 

au ceva de spus pe marginea acestui raport.  

Se înscrie domnul consilier Velici Ion. Acesta spune că în luna decembrie 2023 s-a elaborat PHCL 

77 din 13.12.2024 privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei 

Bărcănești, județul Prahova , proiect de hotărâre care nu a fost înaintat și consilierilor locali. 

Domnul președinte de ședință precizează că acest proiect de hotărâre a fost înaintat Ministerului 

Dezvoltării care în termen de 60 zile ne va comunica punctul de vedere , dacă vor să aducem anumite 

completări și abia după va fi pus spre dezbatere în Consiliul Local. 

Domnul consilier Velici Ion precizează că sunt menționate 11 procese – verbale de recepție , unde 

sunt acestea. Domnul președinte de ședință il informează că este vorba de toate procesele - verbale 

întocmite de-a lungul timpului.  

Acest raport este însușit de membrii Consiliului Local cu 14 voturi “pentru” și 1 vot “împotrivă” 

(domnul Velici Ion). 
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 Următorul punct este Proces – verbal final inventar 2023. Domnul președinte de ședință invită 

membrii consiliului Local să se înscrie la cuvânt, nefiind înscrieri acest proces – verbal este însușit de 

membrii Consiliului Local cu 14 voturi “pentru” și 1 vot “împotrivă” (domnul Velici Ion). 

           Ultimul punct al ordinei de zi este: Probleme curente, întrebări , interpelări. 

 Înainte de a inventa membrii Consiliului Local să se înscrie la cuvânt, domnul președinte de ședință 

aduce la cunoștiință următoarele documente: 

- Solicitarea Biroului Notarial Public Ivan Constantin de a obține un spațiu adecvat în cadrul  

Primăriei comunei Bărcănești pentru a deschide un sediu secundar. Domnul președinte de ședință 

precizează că se va face o expertiză a spațiului respectiv pentru a se stabilii chiria. Solicitarea este aprobată 

cu unanimitate de voturi. 

- Este prezentată cererea Liceului Tehnologic Agricol Bărcănești prin care se solicită acordul pentru 

participarea in implementarea Programului Național ”Masă Caldă”. Doamna consilier local Badea Niculina 

întreabă de ce doar Liceul și nu și Școala Gimnazială Bărcănești. Domnul președinte de ședință spune că se 

va discuta și cu școala pentru acest lucru. Solicitarea este aprobată cu unanimitate de voturi. 

 Următoarea cerere prezentată de domnul președinte de ședință este a ADI Deșeuri prin care se 

aduce la cunoștiință majorarea prețului la ridicarea gunoiului menajer ca urmare a creșterilor salariale, a 

creșterii prețului la groapă și a scumpirii combustibililor, însă în solicitare nu se precizează exact cât va fi 

costul abonamentului lunar. Membrii Consiliului Local se abțin la toate cele trei puncte din adresă pe 

motivul că nu sunt prezentate sume exacte a acestor majorări. 

 Domnul președinte de ședință aduce la cunoștiința membrilor Consiliului Local Bărcănești că s-au 

primit șase cereri din partea locuitorilor străzii George Coșbuc de racordare la rețeaua publică de gaze 

naturale a comunei , acestea pot fi înaintate Distrigaz Sud Rețele  pentru primirea unei propuneri tehnice. 

Solicitarea cetățenilor este aprobată cu unanimitate de voturi. 

 Ultima cerere prezentată de domnul președinte de ședință este a domnului Nicolae Dan, consilier 

pentru rromi care solicită aprobarea în bugetul pe anul 2024 a sumei de 50.000 lei pentru persoanele 

defavorizate în vederea acordării unor ajutoare persoanelor cu o situație materială precară, a soluționării 

problemelor referitoare la obținerea actelor de proprietate. Membrii Consiliului Local stabilesc elaborarea 

unui regulament de acordare a acestor ajutoare financiare și adoptarea lui într-o viitoare ședință de consiliu. 

 După prezentarea acestor solicitări, domnul președinte de ședință invită membrii consiliului să se 

înscrie la cuvânt dacă mai sunt probleme. Se înscrie domnul consilier Iancu Emil, doamna consilier Badea 

Niculina și domnul consilier Velici Ion. 

 Domnul consilier Iancu Emil aduce în discuție problema gardului care împrejmuiește Școala 

Tătărani, care din cauza copacilor mai are puțin și cade. Domnul președinte de ședință ii spune că se 

cunoaște această problemă și va fi soluționată prin tăierea acelor copaci. Tot domnul consilier Iancu Emil 

prezintă situația orelor curselor microbuzelor de transport public, care seara sunt foarte rare, ori 

nerespectarea acelor curse și faptul că de multe ori nu opresc în stația de autobuz. Domnul președinte de 

ședință spune că a vorbit și la Consiliul Județean, se fac controale pe traseu să se vadă dacă opresc în stații 

și se vor aplica amenzi celor care se abat de le reguli. 

 Doamna consilier Badea Niculina aduce în discuția problema gropii de pe strada Romanițelor. 

Domnul președinte de ședință îi spune că s-a turnat deja betonul în jurul acestei gropi mai urmează doar să 

se pună capacul. Tot doamna consilier Badea Niculina spune că pe strada Stânjeneilor mașina de gunoi era 

aproape să se răstoarne și mai solicită să i se comunice cine administrează Casa Parohială din satul 

Bărcănești deoarece este foarte neîngrijită și ar trebui într-un fel înștiințați de acest lucru. Domnul 

președinte de ședință spune că această casă aparține Parohiei Bărcănești 

 Domnul consilier Velici Ion ia cuvântul și spune că vrea să facă o propunere, ca la discuțiile despre 

bugetul pe anul 2024 să fie invitați toți consilieri locali, initial a fost invitat doar dânsul și domnul consilier 

Gașpar Iulian. Domnul primar precizează că a făcut acest lucru deoarece a invitat doar președinții de partid. 
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 Domnul președinte de ședință precizează că se intenționează ca bugetul să fie adoptat într-o ședință 

extraordinară care va fi probabil pe data de 05 februarie, de asemenea vor fi invitați la discuții membrii 

Consiliului Local săptămâna viitoare. Referitor la problema ridicată cu strazile Lăcrămioarei, Zmeurei și 

Căpșunilor, acestea fiind neasfaltate, iar în perioada aceasta sunt într-o stare avansată de degradare, sunt 

bani prinsi în buget pentru asfaltarea lor, în termen de 45 de zile se va deschide la AFM procedura de 

depunere a dosarelor pentru canalizare, dacă vom putea depune și noi dosarul atunci asfaltarea lor nu este 

posibilă deoarece termenul de execuție pentru canalizare va fi de maxim 2 ani, în această situație se va avea 

în vedere găsirea unei soluții cum ar fi pavarea acestor străzi și restricționarea circulației cu vehicule de 

mare tonaj, iar dacă nu vom depune dosarul la AFM atunci se vor asfalta în cursul acestui an. Momentan 

cum se va îndrepta vremea se va băga pe aceste străzi autogrederul și apoi piatră. 

      Nefiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă declară lucrările acesteia închise. 

 

 

              PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ ,                            P. Secretar  general al comunei, 

 

                ………………………………..                                   ……………………. 

   Gheorghe- Daniel APOSTOL               Inspector, Carmen – Mihaela DUMITRU 

 

 

 

 

 

      Aprobat  cu  voturi  14 pentru ,  0 împotrivă.  0 abțineri  , în ședința   ordinară  a Consiliului Local 

Bărcănești  din data de  08.02.2024. 

         Afişat astăzi, 09.02.2024 ,orele  18,40  la sediul Primăriei Comunei Bărcăneşti, jud.Prahova, și site 

www.barcanesti.ro.-     M.O.L. 

 Secretar  general al comunei, 

                                                                             
Nicoleta SAVU 

 


